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China National Textiles 
VE Corp” Hunan Branch

CHINA NATIONAL TEXTILES UE CORP., HUNAN BRANCH
China National Textiles ME Corp., Hunan branch mainly deals in all sorts of crepe cotton1Tle cotton, and 

many other types of cotton, T/C linen, colourful weaved cloth and many kinds of dressing materials, knitted 
fashions as well as cotton weaved products. There are also rich in China native traditional hand knitted wall on 
naments and other decorative products.

In September, 1987, our Corp, will participate in th❷ Yunan Province Export Product Exhibition held in 
Toronto. Traders from all over th❷ world are mostly welcomed to visit us as well as developing trade with u®

中國紡織品進出口總公司湖南省分公司主要經營各種多款的棉。T心 

紗和各種規格的棉，T心坯布，色織布，各種衣料的眼裝，針織衫， 
以及各式棉織品還經營富有民族特色的傅統手工編織壁掛等装飾品• 
本公司將于八七年九月參加在多倫多市舉辦的湖南省出口商品展銷 

會•歡迎各界人士光窺麥觀1，洽談貿易•

_ 中國湖南省長沙市五一東路日號

也址：Address: 4 Wuyi Road East, Changsha, Hunan, China 
l電机：Cable “HNTEXS" CHANGSHA 電傳：Telex 98123 HNLTC CN

電話：Telephone 28787 26823 or 27365
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"白鷺”牌米粉干
白鷺牌米粉干是福过省的傳統出口商品之一，出口已有狼十年的歷史•在國際•市塲 

上，特别在港漠、星馬和東南亞地區具有校高的聲譽一

鷺牌米粉干系選用優货.米爲原料，以現代科學技南精制而成，其色潔白'富有 

弹性，松勤道度，炒煮皆宜•
白鷺牌米粉干分水粉和炊粉兩類，有粗條、中粗和细能三程•桐口米粉干、龍岩米 

粉"干屬水粉類，糸粗條型粉干，其它各種米粉干都是炊粉•皮門一級米粉"、皮門二級米

，興化细、皮門炊米粉、典化排米粉、雙珍排米粉、興化餅米粉系中

系細條型米粉干•
牌米粉干规格頗多，可以滿足各種用户的需要•龍岩米粉、桐米粉、质門一 

级米粉、庾門二•级米粉、厦門炊米粉、雙塔排米粉有500克、300克'典化粗米粉 

有500克、300克、25一克，興化细米粉有3。0克、284克等多種现格•
由中一粮■油:品進出 經公司福痺省分公司，皮門、泉州、漳州支公

）克、3 
鷺牌米才
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"Egret" Brand Dried Vermicelli
“Egret" Brand Dried Vermicelli is one of the traditional export products of Fukien Province with a history °f decades. It 

has gained high reputation in the international market especially Hong Kong, Macau, Singapore and South East As.
“Egret” Brand Dried Vermicelli is made from high quality white flour, processed by modern technology。 Ms white ‘n, 

8iour & elastic, suitable for both cooking & frying.
There are two kinds of “Egret" Brand Dried Vermicelli: for boiling & frying. It also comes in thick noodles, medium thick 

noodles, and thin noodles. “TungHou” Dried Vermicelli, “Lung>Yen” Dried Vermicelli are botq boiling verrni宁h of thick 
noodles, whilst the other dried vermicelli are of frying ones. “Ha-Men” High Quality Vermicelli, “Ha-Men' Secondary 
Vermicelli. “Ha-Men” Cooking VermkDelli, “Double Pagoda” Vermicelli comes in 500 grams, 300 grams; “HinyFa" Thick 
Vermicelli comes in 500 grams, 300 grams, 250 grams whilst "Hing*Fa" Thin Vermicelli comes in 300 grams, 284 grams and 
others too.

“Egret” Brand Dried Vermicelli is managed by China National Cereals Oils & Foodstuff ME Corp., Fukien branch as well 
as Ha*Men, Chuanchow & Changchow branches.

中國糧油食品進出口公司福建省分公司 China National Cereals, Oils & Foodsluffc Imp. & Exp. Corp.,
也址丁有F帝三贏乐手FT10_11眉u --------

■豆鼻Address: 10 — 11/FI., Foreign Trade Centre Wusi Avenue, Fuzhou, China.
.§33784 電傅• 92103 533784 Telex: 92103 FOODS CN Cable: “FOODCOFUZHOU”

電加：^028 «l文傅眞：Fax; 537339 Fax: 537339
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